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        ROMÂNIA 
  JUDEŢUL   TIMIŞ 
 COMUNA   ŞTIUCA 
CONSILIUL  LOCAL 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  9 ianuarie  2023, cu prilejul  

ședinței  extraordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca   
 

În baza  dispoziției  primarului   comunei  Știuca   nr. 2/2023  a  fost convocată  
ședința   extraordinară  a  consiliului  local. 

La  ședința extraordinară  a  consiliului  local   participă  domnul Vasile Bejera, 
primarul comunei  Ştiuca,  secretarul general, doamna Trif Gina-Elena și contabil, Vasile 
Benzar.   

Se face  apelul   nominal al  domnilor consilieri : sunt  prezenți  11  consilieri  din  
11  convocați. 

Se   precizează   că  pentru  această  ședință  extraordinară  a  fost  emisă  invitație  
de  participare  care a  fost adusă  la  cunoștință domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 
telefon   şi prin   corespondență  electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.   

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 
publicate  pe  site-ul  propriu şi  afișate la avizierul de  la sediul instituției. 

Se  pune  în discuție  aprobarea  procesului verbal  al  ședinței anterioare. Domnii 
consilieri  locali  votează astfel: 9 voturi ”pentru” și  2 voturi ”împotrivă” (Brașoveanu 
Ionuț și Benzar Gheorghe) procesul  verbal al  ședinței  din luna  precedentă.  

Se supune la vot ordinea  de  zi a  ședinței  extraordinare, cu următorul  punct: 
- Aprobarea acoperirii definitive din excedentul  bugetului local,  a 

deficitului bugetar al secțiunii de dezvoltare pe anul 2022. 

Ordinea  de zi este aprobată cu 11 voturi ”pentru” din totalul de 11 consilieri 
prezenți la ședință. 

 
- Primul punct al ordinii de zi: Aprobarea acoperirii definitive din excedentul  

bugetului local,  a deficitului bugetar al secțiunii de dezvoltare pe anul 2022
 Inițiator: primarul comunei Știuca. 

Domnul contabil prezintă referatul și dă explicațiile aferente. 
Domnul consilier Benzar Gheorghe: din ce s-a creat deficitul? Ce situație aveți la 

arierate? 
Domnul contabil: bugetul local este format din două secțiuni: dezvoltare și 

funcționare, în dezvoltare nu ai întotdeauna bani destui să faci investițiile și atunci luăm 
din secțiunea funcționare și-i transferăm în dezvoltare și acela este un deficit al bugetului 
local. Nu avem arierate. 

Domnul consilier Benzar Gheorghe: ma uit acum pe SEAP, majoritatea lucrărilor 
pe anul 2022 sunt investiții…câți m.p. are capela mortuară? 

Domnul primar: 140 m.p. 
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Domnul consilier Benzar Gheorghe: ați făcut o grămadă de contracte cu 
încredințare directă, care sunt sub semnul întrebării, ar trebui să fiți mai transparenți. La 
poliție s-a alocat o sumă pentru investiții și de fapt s-au cheltuit mult mai mulți. 

Domnul consilier Benzar Gheorghe: domnule contabil, v-am cerut raportul Curții 
de conturi, se pare că trebuie să cer în scris. Sunt probleme? 

Domnul contabil: nu.  
Domnul primar: a fost prezentat consiliului local la momentul respectiv. 
Domnul contabil: puteți să veniți să-l citiți oricând. 
Domnul consilier Benzar Gheorghe: nu sunteți transparenți, puneți o foaie de hârtie 

pe masă să o votăm, ar trebuie materialele care stau la baza elaborării proiectului de 
hotărâre, balanța, bilanț, etc.   

Se supune  la  vot  proiectul de hotărâre inițiat de domnul primar.  Hotărârea  nr. 1  
din  9 ianuarie 2023  privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul  bugetului 
local,  a deficitului bugetar al secțiunii de dezvoltare pe anul 2022, a  fost adoptată  cu  
10  voturi „pentru” și 1 vot ”abținere” (Benzar Gheorghe).   
 
 Discuții, interpelări sau alte propuneri. 

Domnul consilier Benzar Gheorghe: firma care a efectuat săpături la rețeaua de apă a lăsat o 
groapă în fața magazinului. De ce nu vin să repare? 

Domnul primar: nu e gata lucrare, se va repara. 
Domnul consilier Brașoveanu Ionuț: să-i puneți să repare, nu le semnați recepția până nu repar. 
Domnul consilier Pop Mihai: la întocmirea bugetului să prindeți bani pentru achiziția de tuburi 

pe panta din centrul localității Dragomirești unde  trebuie un zid de susținere. 
Domnul primar: anul acesta am obținut cu un miliard mai mult tocmai pentru a face acest zid. 
Domnul consilier Laver Sorin: trebuie să aduceți firma să măsoare terenurile de la Bangrout, să 

chemăm și proprietarii. 
Domnul primar: da, în perioada următoare o să rezolvăm și problema asta. 
Domnul consilier Arghirescu Remus-Ioan: și la Zgribești trebuie niște tuburi să reparăm 

drumurile stricate de unii fermieri, să nu avem probleme cu cetățenii. 
Domnul consilier Laver Sorin: la Dragomirești trebuie refăcut drumul spre Bohar Vali. 
Domnul primar: da. 
Domnul consilier Munteanu Iosif-Constantin: trebuie completați pomii ornamentali, și să puneți 

cișmele de apă la stație la Știuca  și la Zgribești. 
Domnul  președinte de ședință  declară  închise lucrările ședinței consiliului local. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal1. 

 
            Preşedinte de şedinţă,                                         Întocmit, 
                     consilier                          Secretarul general al comunei, 
                  Laver Sorin                                    Gina-Elena Trif 
 

                                                
1 Prezentul  proces – verbal  este  încheiat în conformitate  cu  prevederile art. 138  alin(2) subpunct(13)  din 

Codul Administrativ  - OUG nr.57/2019  cu enunțul următor  „sinteza dezbaterilor din ședințele consiliului  local, precum și 
modul în care și-a exercitat votul fiecare consilier local  se consemnează  într-un proces-verbal”. 

În procesul –verbal  conform art. 154  alin(5)  din Codul Administrativ  - OUG nr.57/2019  cu enunțul următor 
„punctul de  vedere al primarului  se  consemnează , în mod obligatoriu, în procesul - verbal al ședinței.”    


